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Club Optimiste St-Joseph d’Orléans 





1004 Como Crescent, Orleans, ON, K4A 3Z6
2ieme TOURNOI DE GOLF ANNUEL 

le 21 août 2017, 13h00
Cher commanditaire,


Nous aimerions vous inviter à participer en commanditant notre tournoi de golf Optimiste qui aura lieu le 21 août 2017, à 13h00, au club de golf Casselview, à Casselman. Ce tournoi servira à défrayer les frais pour différentes activités de notre région et ainsi que d’appuyer CHEO dans la recherche sur la lutte au cancer infantile.

Le Club Optimiste St-Joseph d’Orléans est une organisation à but non lucratif qui est composée de bénévoles, et nous supportons des jeunes de 14 écoles élémentaires et 4 écoles secondaires francophones à Orléans avec nos programmes optimistes. 


Votre compagnie tirera des bénéfices à commanditer cet événement et le coût est une bonne affaire pour publiciser votre commerce. Aussi, comme commanditaire, votre entreprise sera insérée dans le livret publicitaire que tous les joueurs recevront lors de cette journée. Vous trouverez les formulaires de commandite ainsi qu'un formulaire d'inscription au: http://tournoi-cluboptimistestjoseph.weebly.com/
Pour commanditer ce tournoi, veuillez faire parvenir un chèque au nom du Club Optimiste St-Joseph d’Orléans, accompagné de votre carte d’affaires, à Club Optimiste St-Joseph d’Orléans, 1004 Como Crescent, Orléans, ON,  K4A 3Z6. Veuillez également nous indiquer votre adresse de retour pour que l’on puisse vous poster un reçu. Nous nous ferons un plaisir de répondre à vos questions ou d’aller chercher votre don et/ou prix. 

Nous comptons sur votre générosité pour faire de ce tournoi un événement spécial pour les jeunes de notre région.

Sincèrement,
Serge Mongeon

Président

Club Optimiste Saint-Joseph d`Orléans

M. 613-834-2351, Cell (613) 668-4562

smongeon@hotmail.com 
Comité organisateur

Denis Quinn, Responsable du projet (613) 834-6399, 2dquinn@rogers.com 
Justine Blouin, Responsable du projet (613) 266-3415, justine@casselview.com
Kim Patenaude, Secrétaire, kimpatenaude@gmail.com
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Club Optimiste St-Joseph d’Orléans



1004 Como Crescent, Orléans, ON, K4A 3Z6
2nd ANNUAL GOLF TOURNAMENT 

August 21st, 2017, 13:00hrs

Dear Sponsor:

We would like to invite you to participate as a sponsor of our 2nd Annual St-Joseph d’Orléans Optimist Club Golf Tournament that will take place on August 21, 2017, 13:00hrs at the Casselview Golf Course, in Casselman, Ontario. The money raised in this tournament will help us to support several activities held in our community for our youth and also continue to support CHEO for its research toward the CHILDHOOD CANCER CAMPAIGN. 

The St-Joseph d’Orléans Optimist Club is a non-profit organization made up of volunteers that supports children of 14 elementary schools and 4 high schools in Orléans with various Optimist programs. 
There are great benefits for your company to sponsor this event and the cost is one of the best bargains around to advertise your company. As a sponsor, you will have your company name printed in the information booklet that will be distributed to players and projected on a screen throughout the dinner. Sponsorship and registration forms can be found on line at: http://tournoi-cluboptimistestjoseph.weebly.com/
If you want to sponsor, please make your cheque payable to Club Optimiste St-Joseph d’Orléans and send it, along with your business card, to Club Optimiste St-Joseph d’Orléans, 1004 Como Crescent, Orléans, ON, K4A 3Z6. Please indicate your return address so we can send you a receipt.  If you prefer, you may contact us at one of the numbers below. We will gladly answer your questions or pick-up your donation, and/or gifts.
We count on your generosity to make this tournament a special day for children from our community. 

Sincerely,

Serge Mongeon

President

Club Optimiste Saint-Joseph d`Orléans

M. 613-834-2351, Cell (613) 668-4562
smongeon@hotmail.com  
Organizing Committee

Denis Quinn, Event organizer, (613) 834-6399, 2dquinn@rogers.com 

Justine Blouin, Event organizer, (613) 266-3415, Justine@casselview.com
Kim Patenaude, Secretary, kimpatenaude@gmail.com


